
 

 
       

Številka: 900-54/2016-4   

Datum:   30. 3. 2016      

 

                               

Z A P I S N I K 

 

12. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL, ki je bila v torek,  8. 3. 2016 ob 18.00 uri, na sedežu 

Četrtne skupnosti Rožnik, Viška cesta 38, Ljubljana.  

 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in vodil predsednik Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik MOL, Aleš Jenko (v nadaljevanju: predsedujoči). 

 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boris Bavec, Mojca Bizjan, Aleš Jenko, Rok Klemše, Uroš Logar, 

Manca Radić, Vesna Škerl, Rebeka Tomšič, Boštjan Weissenbach, Matej Weissenbach in Miro Žagar. 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Tomaž Čučnik, Selma Halilović, Klemen Sodržnik, Živa Vidmar – opr. 

odsotna. 

OSTALI NAVZOČI:  Mojca Mak - javna uslužbenka Službe za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je od 14 članov sveta prisotnih 10 članov, kar pomeni, da je bil svet 

sklepčen in je lahko začel z delom. Med prisotnimi je predsedujoči pozdravil tudi Roka Klemše. 

 

 

Mojca Bizjan, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je podala uvodno 

besedo. Povedala je, da je ČS Rožnik MOL od Mestne volilne komisije prejela obvestilo, da je po 

odstopu ge. Dragice Klemše iz Sveta ČS Rožnik mandat prešel na naslednjega kandidata z liste 

kandidatov SMC – Stranke modernega centra. Ta kandidat je g. Rok Klemše, rojen 1. 10. 1984, 

stanujoč na naslovu Kolajbova 14, Ljubljana. Kandidat je podal pisno izjavo, da sprejema mandat.  

 

Predsedujoči se je Mojci Bizjan zahvalil in dal na glasovanje naslednji 

PREDLOG SKLEPA št. 1/12: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik potrjuje mandat članu Sveta ČS Rožnik, g. Roku Klemše. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep št. 1/12 je bil sprejet. 

 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je od 15 članov sveta prisotnih 11 članov in Roka Klemše povabil k 

sodelovanju na seji sveta. 

 

 

Člani sveta so predlog DNEVNEGA REDA prejeli s sklicem seje.  

 

Predsedujoči je predlagal, da se dnevni red razširi s točko »Poročilo Komisije za promet« pod tč. 4, z 

ustreznim preštevilčenjem ostalih točk. 
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Na predlog spremembe dnevnega reda ni bilo pripomb in predsedujoči je dal na glasovanje naslednji: 

 

Predlog DNEVNEGA REDA: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 11. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL. 

2. Sprejem izvedbenega načrta programov in projektov ČS Rožnik za leto 2016. 

3. Zaključni račun za leto 2015. 

4. Poročilo Komisije za promet 

5. Pobude občanov in pobude članov sveta. 

6. Informacije za člane sveta o tekočih zadevah. 

7. Razno. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 11 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 11. SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

ROŽNIK MOL 

 

Zapisnik 11. seje so člani sveta prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

 

Pripomb na zapisnik ni bilo in predsedujoči dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA št. 2/12: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 11. redne seje Sveta 

Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 2/12 je bil sprejet. 

 

 

AD 2 

SPREJEM IZVEDBENEGA NAČRTA PROGRAMOV IN PROJEKTOV ČS ROŽNIK ZA 

LETO 2016 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje in z gradivom predhodne seje sveta. 

 

Člani sveta so ob sklicu prejeli dopolnitev predloga programov s strani Društva mladih v turizmu in 

prošnjo Balinarskega kluba Brdo za sodelovanje.  

 

Predsedujoči je predstavil predlog izvedbenega načrta programov in projektov ČS Rožnik za leto 

2016, ki ga je s pomočjo sodelujočih članov sveta predlagala Vesna Škerl (člani sveta so predlog 

prejeli ob sklicu seje) in odprl razpravo. Uroš Logar je predlagal, da svet nameni sredstva za program 

Skakalnega društva Ilirija. Člani sveta so se na prošnjo Mojce Bizjan in Mateja Weissenbacha 

seznanili z vsemi prejetimi poročili o izvedenih programih ter projektih in porabljenih sredstvih ČS 

Rožnik v letu 2015. Svet ČS Rožnik je JU podal navodilo, da se od vseh izvajalcev pisno zahteva 

opisno poročilo (število udeležencev, potek programa – kratko poročilo) v roku enega meseca od 

izvedbe programa, s čimer bo svet vedel, da je denar porabil učinkovito. 

 

Člani sveta so soglašali s predlogom izvedbenega načrta ob naslednjih spremembah: 

1. Za izvedbo programa Predstavitev gojenja zelišč in mešanja čajev vrtčevske enote Rožnik 

Vrtca Vrhovci se nameni sredstva v višini 100 EUR. 

2. Višina sredstev za program Cankarjev dan, ki ga Četrtna skupnost Rožnik izvede skupaj z 

Olepševalnim društvom Rožna dolina se iz 1500 EUR zniža na 1000 EUR. 
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Člani sveta so soglašali, da se na INFO točki pred Magistratom izvede naslednje programe: 

1) Predstavitev programa ČS Rožnik za ZPE 2016 z letaki in zgibankami  

2) Predstavitev gojenja zelišč in mešanja čajev vrtčevske enote Rožnik; 

3) Izdelovanje spominkov iz odpadnih materialov; 

4) Predavanje o inovativnih praksah po Sloveniji in nagrajencev Sejalca in Snovalca s strani 

Banke turističnih priložnosti. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep. 

PREDLOG SKLEPA št. 3/12: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik, Mestne občine Ljubljana potrjuje Izvedbeni načrt izvajanja 

programov in projektov Četrtne skupnosti Rožnik vezanih na izvrševanje finančnega načrta za 

leto 2016 in posodobitev Registra tveganj za leto 2016. 

Preglednici sta prilogi sklepa. 

Predsednika Sveta Četrtne skupnosti Rožnik se pooblašča, da zaradi usklajevanja  višine 

sredstev za izvedbo posameznih programov ČS glede na dejanske stroške izvede samostojne 

prerazporeditve oz. predlaga pristojnemu organu prerazporeditve sredstev oz. odprtje novih 

podkontov v okviru razpoložljive oz. celotne mase sredstev določene v finančnem načrtu ČS 

Rožnik. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 3/12 je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je predsedujoči odprl razpravo vezano na izvedbo programov ČS Rožnik za čas 

ambasadorstva projekta Ljubljana, Zelena prestolnica 2016. Člani sveta soglašali: 

a)  Štafeto ZPE 2016 bo ČS Rožnik prevzela na Cankarjevem vrhu. 

b)  Članke za blog bo pripravil Boris Bavec. 

c)  Dogodke ČS Rožnik bo fotografsko dokumentiral Boštjan Weissenbach. 

d)  Za pripravo programa Vrtca Vrhovci in termin izvedbe je zadolžena Mojca Bizjan. 

e)  Uroš Logar bo pridobil Ponudbo za tiskarske storitve (lokalni dobavitelj s sedežem na 

območju ČS Rožnik).  

 

AD3 

ZAKLJUČNI RAČUN ZA LETO 2015 

 

Svetniki so skupaj s sklicem seje v seznanitev prejeli poročila zaključnega računa za leto 2015: 

1. Poročilo o doseženih ciljih in rezultatih na nivoju področja proračunske porabe, glavnih 

programov in podprogramov; 

2. Poslovno poročilo neposrednega uporabnika, ki vključuje poročilo o doseženih ciljih in 

rezultatih;  

3. Poročilo o realizaciji finančnega načrta. 

 

Člani sveta so se seznanili z vsemi prejetimi poročili o izvedenih programih in projektih v letu 2015. 

 

Po krajši razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA št. 4/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana sprejema in potrjuje zaključni račun 

ČS Rožnik za leto 2015.  

Sestavni del sklepa so:  

-  Poročilo o doseženih ciljih in rezultatih na nivoju področja proračunske postavke porabe, 

glavnih programov in podprogramov;  

-  Poročilo o doseženih ciljih in rezultatih proračunskega uporabnika;  

-  Poročilo o realizaciji finančnega načrta proračunskega uporabnika. 
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Predsednika Sveta ČS Rožnik g. Aleša Jenka se pooblašča za morebitne redakcijske popravke 

oziroma uskladitve poročila z navodilom Oddelka za finance in računovodstvo. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 4/12 je bil sprejet. 

 

 

AD 4 

POROČILO KOMISIJE ZA PROMET 

 

Predsedujoči je v nadaljevanju zaprosil Uroša Logarja, predsednika Komisije za promet pri svetu k 

podaji poročila s 1. seje Komisije za promet z dne, 7. 3. 2016.  

 

Uroš Logar je podal poročilo in predstavil sprejete sklepe Komisije za promet (Poročilo komisije je 

priloga zapisniku).  

 

Po predstavitvi poročila in krajši razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji: 

PREDLOG SKLEPA št. 5/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik pooblašča Komisijo za promet pri Svetu ČS Rožnik, da v 

sodelovanju s pristojno strokovno službo MOL, Oddelkom za gospodarske dejavnosti in promet 

MU MOL, dogovori in uskladi predloge rešitev prometne problematike območja Rožna dolina, 

vezano na Cesto I in Cesto VIII.   

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 5/12 je bil sprejet. 

 

 

Svetniki so se seznanili s pobudo občana za umiritev prometa s postavitvijo cestnih grbin na Cesti 

Dolomitskega odreda in ugotavlja, da je na podano istovrstno pobudo občan odgovor pristojne službe 

za promet že prejel. Svet ČS Rožnik postavitve grbin na Cesti Dolomitskega odreda ob viškem naselju 

ne podpira. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji: 

PREDLOG SKLEPA št. 6/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik se v zadevi pobude za postavitev hitrostnih ovir na Cesti 

Dolomitskega odreda strinja z vsebino odgovora pristojne službe Oddelka za gospodarske 

dejavnosti in promet MU MOL z dne 17. 10. 2012. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 6/12 je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je dal na glasovanje naslednji 

PREDLOG SKLEPA št. 7/12:          

Svet ČS Rožnik podpira predlog spremembe talne signalizacije na Cesti na Bokalce, ki bi 

omogočila zavijanje levo na parkirišče Doma na Bokalcah.  

 

Pobuda se posreduje v pristojno reševanje na Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU 

MOL s poudarkom, da strokovna služba za promet preuči in izvede tudi ustrezno opremo 

križišča v izogib potencialni nevarnosti (predlog postavitve ogledala). 
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Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 7/12 je bil sprejet. 

 

 

Člani sveta so soglašali, da so ceste območja Rožne doline v zelo slabem stanju ter nujno potrebne 

obnove (ceste Rožne doline C. II, VI, IX idr.) ter da se prejeto pritožbo občanke nad okvarami cestišča 

ceste Rožna dolina, Cesta XV posreduje v reševanje pristojni službi MOL za vzdrževanje. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji: 

PREDLOG SKLEPA št. 8/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik zaproša pristojni Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet 

MU MOL za natančen poimenski terminski plan obnove cest v Rožni dolini.  

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 8/12 je bil sprejet. 

 

 

Člani sveta so se seznanili s predlogi rešitev nevarne situacije križišča Rožna dolina, C. II in C. III, 

prejetimi s strani Policijske postaje Vič. Pobudo občana v zadevi je ČS Rožnik pristojni službi 

posredovala v reševanje že dne 2. 9. 2015 in odgovora še ni prejela. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji: 

PREDLOG SKLEPA št. 9/12:          

Svet ČS Rožnik podpira predlog, podan s strani Policijske postaje Vič, da se v križišču Rožna 

dolina, Cesta II in III postavi dodatno ogledalo ter da si pristojni Oddelek za gospodarske 

dejavnosti in promet MU MOL ogleda in preuči situacijo. Strokovno službo prosimo za 

seznanitev z načrtom in s terminom ureditve nevarne situacije. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 9/12 je bil sprejet. 

 

 

V nadaljevanju je predsedujoči dal na glasovanje tudi naslednje predloge sklepov: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 10/12:          

Svet ČS Rožnik poziva pristojno strokovno službo MOL, Oddelek za gospodarske dejavnosti in 

promet MU MOL, k uskladitvi prometne signalizacije mirujočega prometa skladno z enotno 

dovolilnico (na prometnih znakih so še vedno zapisana območja RD1, RD2, RD3).  

 

Strokovno službo MOL poziva, da z letaki seznani občane, da je sedaj v veljavi enotna 

dovolilnica, ki velja za celotno območje Rožne doline. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 10/12 je bil sprejet. 
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PREDLOG SKLEPA št. 11/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik predlaga pristojni službi MOL dopolnitev table znaka na pešpoti 

med Mostecem in Živalskim vrtom na nasprotni strani ceste z oznako dovoljeno za kolesarje 

 (v času od 5. do 9. meseca v letu od 19. do 8. ure in v času od 10. do 4. meseca v letu od 16. do 8. 

ure.), da se omogoči kolesarjem varno pot tudi v večernem in nočnem času v obe smeri oziroma, 

da poda svoj predlog možnih rešitev za osvetlitev kolesarske steze.  

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 11/12 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 12/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik predlaga strokovni službi MOL, Oddelku za gospodarske 

dejavnosti in promet MU MOL, ureditev svetleče LED talne označbe pri novem postajališču 

linije LPP18 pred Živalskim vrtom (smer Rožna dolina). 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 12/12 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 13/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik zaproša Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet  

MU MOL  za odgovor na podani predlog Sveta ČS Rožnik za dodatno označitev prehoda za 

pešce na Cesti na Brdo, nasproti vrtca Rožnik, s postavitvijo svetlobne talne označbe  

(sklep 12/10). 

  

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 13/12 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 14/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik apelira na pristojni Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet 

MU MOL k podaji stališča, kdaj lahko ČS Rožnik pričakujem ureditev pločnika na Brdnikovi 

ulici, na odseku planiranega Zadrževalnika Brdnikova. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 14/12 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 15/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik predlaga, da se na postajališču linije LPP14 Viško polje na Cesti 

na Brdo (v smeri Bokalce) uredi nadstrešek in sedišče za starejše občane. 

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 15/12 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 16/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik apelira na pristojno strokovno službo MOL, Oddelek za 

gospodarske dejavnosti in promet MU MOL, da Svet ČS Rožnik seznani z izvedbenim planom 

rekonstrukcije ceste od Tehnološkega parka do uvoza na obvoznico – Brdo. 
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Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 16/12 je bil sprejet. 

 

AD5 

POBUDE OBČANOV IN POBUDE ČLANOV SVETA 

 

Predsedujoči je izpostavil problematiko vidnosti treh prehodov za pešce, kjer Pot seka Cesto na Brdo, 

Cesto na Vrhovce in Cesto Dolomitskega odreda. Na omenjenih prehodih za pešce vozniki motornih 

vozil pešcem tudi zaradi slabe vidljivosti ne ustavljajo in zato je potrebno omenjene prehode dodatno 

označiti z LED talno osvetlitvijo. Primer dobre prakse je označitev prehoda Poti čez Brdnikovo ulico. 

Pobudo je predsedujoči izpostavil že na koordinaciji predsednikov z Oddelkom za gospodarske 

dejavnosti in promet MU MOL. 

 

Po krajši razpravi je dal na glasovanje naslednji 

PREDLOG SKLEPA št. 17/12:          

Svet Četrtne skupnosti Rožnik predlaga strokovni službi MOL, Oddelku za gospodarske 

dejavnosti in promet MU MOL, da prehode Poti (oziroma PST) čez Cesto na Brdo, Cesto na 

Vrhovce in Cesto Dolomitskega odreda dodatno osvetli z ureditvijo svetleče LED talne označbe.  

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 17/12 je bil sprejet. 

 

 

Matej Weissenbach je predlagal naj svet poda pobudo za prestavitev termina vsakoletnega čiščenja 

vegetacije Gradaščice z avgusta na september (oz. čim kasneje pred jesenskim deževjem). V plan 

čiščenja vodotokov je potrebno dodati tudi čiščenje struge Glinščice, v istem terminu. Čiščenje mora 

poleg košnje vključevati tudi odvoz. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji 

PREDLOG SKLEPA št. 18/12:    

Svet Četrtne skupnosti Rožnik predlaga prestavitev vsakoletnega čiščenja vegetacije Gradaščice 

z avgusta na september (oziroma čim kasneje pred jesenskim deževjem). Čiščenje vodotokov 

mora vključevati tudi odvoz vegetacije. 

V plan čiščenja vodotokov je potrebno vključiti tudi čiščenje struge Glinščice, v istem terminu.  

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 11 članov sveta. 

Sklep št. 18/12 je bil sprejet. 

 

 

AD6 

INFORMACIJE ZA ČLANE SVETA ČS ROŽNIK O TEKOČIH ZADEVAH 

 

Svetniki so se z gradivom ob sklicu seje seznanili s sklicem 14. seje Mestnega sveta MOL. 

 

S sklicem pa so v seznanitev prejeli  tudi naslednje odgovore na predloge sveta: 

- odgovor Oddelka za urejanje prostora MU MOL na sklep sveta ČS Rožnik v zadevi Habjanov 

 bajer; 

- odgovor Inšpektorata RS za okolje in prostor v zadevi Asfaltna baza Smodinovec; 

- seznam protipoplavnih ukrepov MOL Oddelka za zaščito, reševanje in civilno obrambo. 

 



8 

 

 

 

AD7 

RAZNO 

 

Z dodatnim gradivom so svetniki prejeli vabilo Četrtne skupnosti Center na predajo štafete 

ambasadorsta ZPE 2016. 

 

Dnevni red je bil izčrpan in predsedujoči je ob 19:40 zaključil sejo. 

 

 

 

Zapisala: 

Mojca Mak 

 

 

 

 

 Aleš Jenko 

 predsednik sveta 

 Četrtna skupnost Rožnik 

 Mestna občina Ljubljana 


